
 

Стр. 1 от 1 

 

ДО КМЕТА НА СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

Г-ЖА ЙОРДАНКА ФАНДЪКОВА 
 

ЧРЕЗ ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА СТОЛИЧЕН 
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

Г-Н ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ 

ПИТАНЕ 

от Борис Силвестриев Милчев – 
общински съветник в Столичния общински съвет 

ОТНОСНО: Изпълнение на План за интегрирано развитие на Сто-
лична община 

Уважаема г-жо Фандъкова, 

Измина около една трета от срока на действие на Плана за интегри-

рано развитие на Столична община, приет с Решение № 749/25.11.2021 г. 
на Столичния общински съвет. В плана се предвижда създаване на „Фонд 

благоустройство“ с бюджет от няколко стотин милиона лева. Във връзка с 

това, моля да отговорите на следния въпрос: 

Какви действия са предприети от Вас и от ръководената от Вас ад-

министрация за създаване на „Фонд благоустройство“ в изпълнение на 
Плана за интегрирано развитие на Столична община за периода 2021-

2027 г. 

Моля, отговорът на питането да бъде включен в дневния ред 

на следващото заседание на Столичния общински съвет. 

С уважение: 

18.4.2023 г.

X Борис Милчев

Общински съветник

Подписано от: Boris Silvestriev Milchev  


